



0 1981

Ottawa

2-4-81

NOTICE OF APPROVAL – AVIS D'APPROBATION

Le présent avis remplace l'avis d'approbation S.WA-T111 émis le 1er décembre 1978.

This Notice of Approval supercedes S.WA-T111 issued December 1, 1978.

Company: Eastern Scale Magnatech
Ltd.
30 Carnforth Road
Toronto, Ontario

Société: Eastern Scale Magnatech
Ltd.
30 Carnforth Road
Toronto, Ontario

Manufacturer: National Controls
Inc.
1160 Hopper Avenue
Santa Rosa, Ca.
U.S.A.

Fabricant: National Controls Inc.
1160 Hopper Avenue
Santa Rosa, California
U.S.A.

Type of Device: Series 5850 dual
electronic counting scale.

Appareil: Balance électronique
double de la série 5850.

Numéro de Modèle
Model Number

5850-55

Capacité*
Capacity*

100 lb (petite balance/small scale)
5000 lb (grande balance/large scale)

*ou l'équivalent métrique
*or metric equivalent

Description: This device is a dual counting scale combining a small capacity ratio counting scale with a high capacity platform scale to achieve a counting system for a wide range of part sizes and quantities. Operational sequence is shown by digital displays and indicator lamps.

Description: Il s'agit d'une balance électronique double comprenant une balance de faible portée et une balance à plateforme de forte portée qui permettent le pesage d'une gamme variée de tailles et de quantités de pièces. La séquence opérationnelle est indiquée par les indicateurs numériques et les voyants lumineux.

Conditions of Approval:

1) This approval only applies to the model 5850-55, serial number 789599, installed at ITT Industries of Canada Ltd., Mississauga, Ontario.

2) The minimum allowable operating temperature is 10°C.

APPROVAL is granted under the Weights and Measures Act, S.C. 1970-71-72, chapter 36, and the Weights and Measures Regulations C.R.C.c., 1605 for use in Canada under the general conditions of the said Regulations, and under any special conditions listed above.

Reference G6922-E82

Conditions d'approbation:

1) Le présent avis ne vise que le modèle 5850-55, numéro de série 789599, installé à ITT Industries of Canada Ltd., Mississauga, Ontario.

2) La température de service minimale admissible est 10°C.

L'APPROBATION est accordée conformément à la Loi sur les poids et mesures, S.R.C. 1970-71-72, chapitre 36, et au règlement d'application C.R.C.c., 1605. L'emploi est autorisé au Canada sous réserve des conditions générales dudit règlement et de toutes les conditions particulières formulées dans le présent avis.

Référence: G6922-E82


Robert Bruce, A/Chief
Weights & Measures Division
Legal Metrology Branch

Chef intérimaire
Division des poids et mesures
Métrologie légale

